



Eng
Kulinaresch
Rondrees
SEPTEMBER 22, 11H00-16H00
A MOUSCHELT

🇩🇪 Die Kulturkommission der Gemeinde Lintgen lädt zu einer kulinarischen Rundreise ein.

Wir werden Speisen aus Polen, Deutschland, Belgien, der Ukraine und Luxemburg anbieten.
Wann ? Sonntag 22. September 2024, 11h00-16h00. Wo ? „A Mouschelt“.

Bitte melden Sie sich bis spätestens **15. September .2024** per E-Mail unter kultur@lentgen.lu oder telefonisch unter **621 83 93 06** an, wenn Sie teilnehmen möchten.
Der Eintrittspreis beinhaltet Essen nach Wahl und beträgt 20€ für Erwachsene sowie 10€ für Kinder bis 12 Jahre.

🇬🇧 The Culture Committee of Lintgen invites to the event “Kulinaresch Rondrees” (“culinary journey”).

We will serve dishes from the following countries; Poland, Germany, Belgium, Ukraine and Luxembourg.
When ? Sunday, September 22, 2024, 11h00-16h00. Where ? “A Mouschelt”.

Please make a reservation in order to secure a table before **September 15, 2024** either by email at kultur@lentgen.lu or by calling/texting **621 83 93 06**. The participation fee including several different dishes will be 20€ for adults and 10€ for children under 12 years.